



EDITORIAL: NEW LIST EDITOR - ELISABETH FURTWÄNGLER

Dear list members,

we are pleased to welcome a new list-editor to the H-ArtHist editorial team:

Elisabeth Furtwängler M.A. studied art history, archeology and modern history in Berlin and Rome. After her graduation she worked in the art trade in Basle/Switzerland. From 2008 to 2010 she was scientific collaborator at the University of Leipzig. She is scholarship holder of the Fonds National de la Recherche Luxembourg and is currently writing her doctoral dissertation about tendencies in printmaking of the Nouvelle École de Paris.

The editorial board of
H-ArtHist

+++++

Sehr geehrte LeserInnen,

wir freuen uns, eine neue Listen-Redakteurin im Team von H-ArtHist begrüßen zu dürfen:

Elisabeth Furtwängler M.A., Studium der Kunstgeschichte, Archäologie und neueren Geschichte in Berlin und Rom. Nach dem Magister Anstellung im Basler Kunsthandel. 2008-2010 wissenschaftliche Mitarbeiterin am kunsthistorischen Institut der Universität Leipzig. Stipendiatin des Fonds National de la Recherche Luxembourg mit einem Dissertationsprojekt über Tendenzen in der Druckgraphik der Nouvelle École de Paris.

Die H-ArtHist Redaktion

Carolin Behrmann
Jonas Beyer
Livia Cárdenas
Rainer Donandt
Robert Felfe
Steffen Haug
Godehard Janzing
Caroline Philipp

Karin Leonhard
Philipp Zitzlsperger

REFERENCE:

EDITORIAL: New list editor - Elisabeth Furtwaengler. In: ArtHist.net, Dec 7, 2010 (accessed May 24, 2019),
<<https://arthist.net/archive/622>>.